
Van: Griffie Groningen <geenantwoord@gemeenteoplossingen.nl>  
Verzonden: woensdag 28 februari 2024 17:28 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Formulier ingevuld: "Agenderingsverzoek" 
 
Referentie: GRO170913694926  

Overzicht van gegeven antwoorden 
vraag antwoord 

Fractie(s): PvdA 
Leden: Joren van Veen 
Portefeuillehouder(s): Wijnja (?) 
Onderwerp (max. 10 woorden)   Subsidieverordening 2024 
Doel van de agendering Beeldvorming 

De Raad heeft een raadsvoorstel voor de aangepaste algemene subsidieverordening 
2024 ontvangen. Dit is duidelijk eentje in de categorie 'onder de motorkap', maar 
voor veel van onze inwoners/instellingen/bedrijven zijn subsidies heel belangrijk in 
het leveren van hun positieve bijdrage aan de gemeente. Voor veel van deze 
instellingen zijn deze besluiten letterlijk van levensbelang voor hun voortbestaan. 
Het is dan ook niet gek dat zij veel tijd kwijt met het aanvragen/verantwoorden van 
subsidies. 

Aanleiding (max. 100 woorden) 
 
Daarom lijkt het me goed als we als Raad hier een keer uitgebreid over geïnformeerd 
worden (waarbij de verordening een goede aanleiding is). En eventueel ook 
meningsvormend over spreken. Denk bijvoorbeeld aan de 10.000,- waar geen 
verantwoording over afgelegd hoeft te worden (alleen soms streekproefsgewijs), wat 
vinden we daarvan? Of de eis dat een accountant meekijkt als het subsidiebedrag 
>125.000,- is. 

Bespreekpunten (alleen in geval 
Mening / visie van de raad / andere fracties (en evt. het college) gewenst t.a.v. de 

van meningsvorming, max. 200 volgende punten: woorden) 
Voorgestelde wijze van 

Beeldvormende sessie. Eventueel ook meningsvormende sessie als er nog 
bespreking  /  invulling  van  de  aanvullende  aanpassingen  nodig  zijn.  bijeenkomst  (max.  50  woorden)  
Benodigde tijd (naar 

90 verwachting) 
Eventueel amendementen op de subsidieregeling en/of moties m.b.t. de manier 

Gewenst / voorzien vervolg waarop de gemeente Groningen met haar subsidienten omgaat. 
Uiterste datum van agendering 01-04-2024 

Ik weet niet hoe belangrijk het is voor de ambtelijke organisatie dat dit voorstel snel 
Vanwege (...) aangenomen wordt. Dus weet ik niet goed wanneer behandeling uiterlijk moet 

plaatsvinden. Dus ik heb maar april gedaan... 
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